
Skolebestyrelsen Skjern Folkeskole 
Dagsorden/Referat 2024 - 2025 
 
 
 
Mandag d. 4. november 2024 fra kl. 17.00 – 20.00 på Klostervej 
(O) = Orientering, (B) = Beslutning, (D) = Drøftelse/dialog, (P) = Praktisk 
 
Deltagere 
Forældrevalgte:  Jan Dalsgaard, Tina Sloth, Charlotte Holm, Casper Burgdorff Fisker Jensen,  

Lauren Chopart, Jeanette Kragh Madsen, Kevin Joel Dau Fraser 
Medarbejderrep.:  Kirsten Maria Kristensen, Lene Vestergaard Sørensen (for Maibritt Amtkjær Facius)  
Elevrådsrep.:  Mads Emil og Emil 
Ledelse:   Lisette Møller, René Madsen, Finn Jensen, Dorthe Munck Jensen, Gitte Hindø 
Ordstyrer:   Gitte Hindø   
 
Fraværende:   Casper 
 

Dagsorden: Referat/Beslutning: 

Kl. 17.00 – 17.15 
Pkt. 01 
Åbning, velkomst og siden sidst (O) 
(Fast punkt) 
 

a. Deltagere og fraværende  
b. Åbne punkter fra referat  
c. Ændringer til tidsplan  
d. Godkendelse af referat 

 

 
Referat godkendt 

Kl. 17.15 – 17.30 
Pkt. 02 
Elevråd (O, D)  
(Fast punkt) 
 

a. Nyt fra elevrådet  
b. Nyt til elevrådet  

 

a. Udskoling ENG: 
Der er arbejdes videre i elevrådet med at holde en 
fastelavnsfest. Det vil være godt, hvis begge matrikler 
deltager. -Det er for indskoling og mellemtrinnet. 
Mellemtrin ENG: 
Der arbejdes med at lave nogle indendørs aktiviteter på 
juleklippedagen. Elevrådet drøfter om man evt kan sælge 
noget, for at få penge til at købe noget, eleverne mangler.  

b. Elevrådet opfordres til at sætte fokus på det gode sprog. 
 
 

Kl. 17.30 – 17.45 
Pkt. 03 
Infomøde for kommende 7. klasse (O, D) 
Mødet er planlagt til d. 20/11, kl. 16.30 – 17.30 
 

 
Selve dagen er for 6. klasse fra de 5 skoler. Det afsluttes med 
forældremøde, hvor eleverne også deltager. 
På forældremøde tales der om, hvordan det er at gå i 7. klasse. 
 
Elevrådet siger, vi skal være opmærksomme på, at det ikke bliver 
for langtrukkent.  
 
Overvej evt. at dele elever og voksne, hvis det giver mening. Vi vil 
huske på de gode historier.  
 
Der arbejdes på en film om udskolingen og skolen i det hele taget.  

Kl. 17.45 – 18.00 
Pkt. 04 
Opsamling på møder med klasseforældreråd 
 
Se bilag  
 

 
På møder med klasseforældreråd blev der drøftet vedr. forhold i 
forbindelse med klassekasser og lejrture.  
Bestyrelsen ønsker mere tydelighed i forhold til dette. Derfor 
ønsker bestyrelsen i foråret 2025 at revidere håndbog for 
klasseforældreråd samt princip omhandlende klasseforældreråd. 
Håndbogen for klasseforældreråd sendes ud med invitationen til 



Skolebestyrelsen Skjern Folkeskole 
Dagsorden/Referat 2024 - 2025 
 
 

kommende børnehaveklasse og kommende 7. klasse. De 
pågældende afdelingsledere sørger for dette.  
 
Fokuspunkter fra møderne, som er  til internt brug på skolen 
meldes ud i fredagsNYT 
 

Kl. 18.00 – 19.15 
Pkt. 05 
Skolens organisering (O, D, B) 
Præsentation af mulige scenarier og afledte 
konsekvenser 
 
Bestyrelsen træffer beslutning om, hvorvidt der skal 
arbejdes frem mod en faseopdeling effektueret 
sommer 2025 samt hvilke scenarier, der arbejdes 
videre med. 
  
Bestyrelsen forholder sig til kommunikation og 
involvering af medarbejdere og forældre. 
 
Se bilag 
 

 
 
Bestyrelsen har drøftet 8 mulige scenarier.  
Det er enstemmigt vedtaget, at der kun arbejdes videre med 
scenarier med klassesammenlægninger.  
Heraf er det enstemmigt vedtaget, at der kun arbejdes videre med 
scenarie 2.  
Bestyrelsen er desuden også enig om, at man også gerne vil drøfte 
eventuelle andre mulige scenarier, ud over de 8, som måtte 
fremkomme ved personalets videre arbejde. Eventuelle andre 
scenarier skal kunne stå mål med scenarie 2.  
Bestyrelsen beslutter, at der fortsat arbejdes frem mod 
faseopdeling i sommeren 2025. 
Bestyrelsen har til hensigt at kunne træffe endelig beslutning på 
bestyrelsesmødet i december 2024:  
-Om der skal faseopdeles 
-Hvilket scenarie der skal faseopdeles efter 
-Hvornår, der skal faseopdeles 
 
Ledelsen informerer ud til personalet og forældre i løbet af ugen. 
 

Kl. 19.15 – 19.30 
Pkt. 06 
Opsamling fra fælles bestyrelsesmøde for 5 
skoler 

 
Det var en god aften med en god stemning. Man var meget 
interesseret i samarbejdet. 
 
Input fra mødet: 
Jo mere information jo bedre (hvornår kører busserne, hvor skal 
eleverne møde, ringetider osv).  
En rundvisning er vigtigt for forældre og elever.  
Det er en god ide, at 5. klasserne kommer til Skjern Folkeskole, så 
de får et større kendskab til skolen. 
Det er vigtigt med tryghed for både forældre og børn. 
 
De 5 skoleledere samler op på, hvad der blev budt ind med fra de 
forskellige grupper. Det tages så med tilbage til skolebestyrelsen, 
der så arbejder videre med det.  
 
 

Kl. 19.30 –19.55 
Pkt. 07 
Orientering og drøftelser (O, D) 
(Fast punkt) 
 
a. Økonomi 

GH medbringer budgetbilag på mødet 
b. Nyt fra forældre 

Indhold til nyhedsbrev dec. 
c. Nyt fra medarbejdere 
d. Nyt fra afdelingerne 
e. Nyt fra ledelsen 

Specialcentrene – status pt. 

  
 
a. Økonomi gennemgået 
b. Vi arbejder med, hvordan vi motiverer de unge mennesker til 

en god tone. 
Det er vigtigt, at personalet også har fokus på egen god tone. 

c. Pt fokus på fremtidig organisering på skolen.  
d. Intet 
e. Specialcentrene: 

Der er indsendt kriterier til forvaltningen, der ligger godt i 
tråd med de andre to centres. Der afventes nu politisk 
beslutning.  Der er ligeledes initiativer i gang fra forældreside 
Besigtigelse af skoleveje ved afd Klostervej: 
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Nyt ifm. besigtigelse – sikre skoleveje 
Principper – afventes? 
Nyt ift. suppleringsvalg  

f. Punkter til kommende møder 
 

Der var deltagelse fra skolebestyrelsen, vej og park og 
Sweeco.  
Der kommer trafikanter fra mange forskellige veje, der er 
taxa, busser og forældrekørsel. Der er bump, men ikke alle har 
den ønskede effekt. På Amagervej krydser cyklister og gående 
ikke på samme sted, det giver en ekstra trafik.  
Det generelle mål er, at man gør det attraktivt at cykle i skole. 
Vej og park arbejder på et spørgeskema, som vil sikre 
indhentning af viden fra forældre og elever. 
I forbindelse med projektet vil det blive vigtigt med en trafik-
politik. 
 
Principperne: 
Der er lige nu et behov for at udskyde arbejdet med 
principperne. 
 
Suppleringsvalg: 
Der er lige nu ikke så mange, der har henvendt sig. 
 

f. -Revidering af ”håndbogen for klasseforældrerådene” skal 
sættes på et bestyrelsesmøde i foråret 2025, samt det princip 
der omhandler klasse forældreråd. 
MED behandler trafikpolitik i foråret, bestyrelsen holdes 
orienteret. 

 
   
 

Kl. 19.55 – 20.00 
Pkt. 08 
Opsummering (D) 
(Fast punkt) 
 

 

 
 


